

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ա. Ա. Վաղարշակյան. Վիներ-Հոպֆի խուզված հավասարումների լուծման մի նոր մեթոդի մասին	215
Հ. Մ. Հայրապետյան. Շեղումով համալուծման եզրային խնդիրը L^1 դասում	238
Ն. Ե. Խավմասյան. Եզրային խնդիրների մասնակի ածանցյալներով դիֆերենցիալ հավասարումների համար կիսահարթությունում, բազմանդամային արագություն ունեցող ֆունկցիաների դասում	253
Դ. Հ. Մառտիրոսյան. Դասական իզինգյան ֆերոմագնետիկ մոդելներում շերտերի մասին թեորեմներ	272
Տ. Ս. Իվանչենկո, Լ. Ա. Սախնովիչ. Օպերատորային նույնություններ ինտերպոլացիոն խնդիրների տեսությունում	298

Համառոտ հկադորոշումներ

Ա. Կ. Մաթևոսյան. Ընդհանրացված տեղաշարժի օպերատորների դժային ներկայացումների մատրիցային տարրերի միջոցով վերլուծության մասին	309
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

А. А. Вагзаршакян. Об одном новом методе решения усеченных уравнений Винера—Хопфа	215
Г. М. Айрапетян. Граничная задача сопряжения со смещением в классе L^1	238
Н. Е. Товмасын. Краевые задачи для системы дифференциальных уравнений в частных производных в полуплоскости в классе функций полиномиального роста	253
Д. Г. Мартirosian. Теоремы о полосках в модели классического изинговского ферромагнетика	272
Т. С. Иванченко, Л. А. Сахнович. Операторные тождества в теории интерполяционных задач	298

Краткие сообщения

А. К. Матевосян. О разложении по матричным элементам линейных представлений операторов обобщенного сдвига	309
---	-----

CONTENTS

A. A. Vagharshakian. On a new method of solving the truncated Wiener-Hopf equations	215
G. M. Airapetian. On the boundary problem of the conjugation with shift in the class L^1	238
N. E. Tovmasyan. Boundary value problem for a system of partial differential equations on the half of plane in a class of functions of polynomial growth	253
D. H. Martirosian. Theorems about the stripes in classical Ising ferromagnet	272
T. S. Ivanchenko, L. A. Sahnovic. Operator identities in interpolation problems	298

Short communications

A. K. Matvosian. On expansion by system of matrix elements of representations of generalized displacement operators	309
---	-----